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Diputació, consells i ajuntaments plantegen crear una central de cornpres per adquinir béns
administracions ides de materiaì d'oficina fins a mobiliari urbàJ i reduir, d'aquesta manera,
locals" Aíx{ mateix, la corporació {arà una auditoria per rnillorar I'eficiència de}s serveis que

que utilitzen totes les
la despesa dels ens
es presten al ciutadà.

ADMIN ISTRAC|ó tOCAt FINANCFS

Consells ments proposen
mancomunar les Go
Cimera a la Diputació amb I'objectiu d'avançar cap a la gestió conjunta de serveis

M.C.
I LLEIDA lDiputació, consells co-
marcals i ajuntaments estudia-
ran la creació d'una central de
compres per adquirir des de ma-
terial d'oficina fins a mobiliari
urbà. En definitiva, aquells béns
que totes aquestes arlministra-
cions consurneixen de forma ha-
bitual, però que compren indi-
vidualrnent.Aquesta és una de
les propostes que, segons el pre-
sident de la corporació, Joan Re-
ñé, es van posar sobre la taula
en el transcurs de la reunió que
va mantindre ahi¡ amb onzepre-
sidents de consells de Lleida i el
de la Cerdanya.

Consells i Diputació van co-
incidir que m¿mcomunar serveis
és el millor sistema per reduir
despeses, ser més eficients i evi-
tar duplicitats. Reñé en va po-
sar com a exemple la central de
compres: "Mancomunar deter-
minades compres permetria fer
una oferta única per negociar
amb les empreses i aconseguir
així millors preus i una reducció
de la despesa."

S'ha de recordar que ja s'han
aplicat ex¡reriències similars en
el cas de la llum o la gestió i re-
collida de residus.

Altres propostes que es van
llançar, va dirReñg van ser com-
partir serveis tècnics, d'assistèn-
cia jurídiòa o de medi ambient i
també equipaments, comles gos-
seres. En aquest sentit, el pre-
sident va destacar que el7oo/"
dels municipis de Lleida tenen

CONSELIS COMARCALS

Onze consells de Lleida i la Cer-
danya van assistir a la trobada. La
Val dAran no hi va participar.

menys de 1.000 habitants, de
danera que la caiguda dels in-
gressos podria comprometre
molts dels serveis que presten
en l'actualitat. Per aquest mo-
tiu, va insistir que compartir ser-
veis entre comarques o muni-
cipis d'una mateixa à,rea geogrà-
fica és l'única fórmula per con-
tinuar oferintlos a la ciutada-
nia.

D'altra banda, va garantir que
la Diputació estudiarà com ofe-
rir als ens locals més subvenci-
ons no finalistes. Joan Reñé va

Lleida 1 10 dies 130.231 de 75 a 80 dies 4.811

de 20 a 40 dies 2.255

l2 mesos o més 13.359

Tàrrega 12 mesos o més 21.756

Balaguer deSa9mesos 15.089

El Pont de Suert 4 mesos 874

Tremp de3a4mesos 3.827

Sort de 6 a 10 mesos 1 .737

Les Borges Blanques 9 mesos 5.046

La Seu d'Urgell de 60 a 90 dies '14.171

Cervera

Vielha e Mijaran

Mollerussa

Almacelles

Alcarràs

Guissona

Artesa de Segre

Alpicat

de3a4mesos 1.004

2 mesos 2.834

recordar que són més priorita-
ris els recursos per pagar a pro-
veïdon que per executar obres.

Per aquest motiu, es va com-
prometre a buscar vies jurídi-
ques per convertir línies d'aju-
da finalistes (és a dir, per a sales
de vetlles o poliesportius) en re-
cursos per fer front a despeses
ordinàries.

S'ha d'assenyalar que les re-
unions entre consells i Diputa-
ció es faran de forrra trimestral
i també s'hi convocarà les ca-
pitals de comarca.

[*) Deutev¡u amb banßal desembre. M¡le6 dþums.

Reñ4 al centre, amb els presidents i alguns vicepresidents dels consells comalcals de Lleida.

Auditoria per avaluar lêllciència dãquest sistema
I Les administracions reuni-
des ahir van acordar encar-
regar a la Diputació una audi-
toria per determinar la seua
eficiència en la prestació de
serveis, així com definir quins
poden mâncomunar-se.

"Aquest estudi permetrà co-
nèixer el nivell d'eficiència de
les nostres ¿dministracions i si
podem millorar-1o", va dir.Ai-
xí mateix, va afegir que evita-

rà duplicitats, ja que moltes
vegades els ciutadans reben la
mateixa prestació a través de
diferents organismes públics.
L'auditoria estarà a punt a fi-
nals.d'any.

Tot i coincidir en la col'la-
boració entre municipis, va
destacar que tampoc pot cau-
re enl'homogeneïtzació, ja que
"el que és important per a un
nucli de muntanya, com la ne-

teja diària de les vies a l'hi-
vern, no ho és per a un del
Pla".

Finalment, René va assenya-
lar que mancomunar seryeis
no significa fusionar munici-
pis.Així, va destacar el paper
que tenen els ajuntaments pe-
tits a l'hora de mantindre la
identitat dels seus veïns i va
dir que el fet de ser més gran
no implica una millor gestió.


